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Jonathan is 
te sterk

VOETBAL

Het Culem-
borgse Vrien-
denschaar 
speelde volgens 
trainer niek 
amelink in Zeist 
gisterenavond 
een prima beker-
wedstrijd tegen 
derdeklasser 
Jonathan. Maar 
verloor wel met 
3-1. ,,Het was 
een gelijkop-
gaande wed-
strijd, alleen wa-
ren zij iets direc-
ter voor het 
doel.” anass Jijih 
maakte na rust 
een 1-0 achter-
stand ongedaan. 
Maar na de 2-1 
viel ook de 3-1.

VOETBAL

Focus’07 
uit beker
Focus'07 redde 
het gisteren-
avond niet in de 
bekerwedstrijd 
tegen elinkwijk. 
de Utrechtse 
vierdeklasser 
bleef de derde-
klasser uit Cu-
lemborg met 5-0 
de baas. ,,de ne-
derlaag was ver-
diend", was as-
sistent-trainer 
Michel saghy 
stellig. ,,Zij waren 
scherper, sterker 
en feller. en ge-
woon een goede 
ploeg.” bij rust 
stond het 1-0, 
maar al snel na 
de pauze vielen 
de 2-0 en 3-0.

Doorgaan, switchen of stoppen? 
Bridgers vechten voor hun club

Wiel Vallen
Kerk-Avezaath

H
et bestuur van VOG-De 
Linge wil de bridgeclub 
uit Kerk-Avezaath nieuw 
leven inblazen en heeft 
een actieprogramma op-

gesteld om nieuwe leden te werven. 
,,Wij zijn ervan overtuigd dat onze 
club bestaansrecht heeft”, zegt secre-
taris Kees Tjaden (69).

Tjaden was eerder voorzitter van 
BC De Linge uit Kerk-Avezaath en 
stond mede aan de wieg van de fusie 
met VOG uit Tiel. Het bestuur be-
staat verder uit penningmeester Pim 
Steenbergh (36) en Marga Beentjes 
(71), naast wedstrijdleider en tech-
nisch commissielid. ,,We hebben 
geen voorzitter. Pim was tijdens 
de algemene ledenvergadering (alv) 
van 7 september noodgedwongen 
dagvoorzitter. Hij zou graag een 
nieuwe voorzitter zien die ideeën 
heeft om leden te werven.”

VOG-De Linge zit in een precaire 
situatie. Bridgen - een denksport met 
kaarten - wordt door steeds minder 
mensen op de club beoefend. ,,We 
hebben door de corona anderhalf jaar 
stilgelegen”, vertelt Tjaden. ,,Dat 
heeft ons ongetwijfeld leden gekost. 
Ook door een aantal verhuizingen 
hebben we ingeteerd. Bovendien 
hebben we na de fusie leden verloren 
- en dan vooral leden van De Linge - 
die het niet meer zo gezellig vonden. 
Er werd gesteld dat we te streng de 
spelregels hanteerden en dat er alleen 
maar over bridgen werd gepraat.”

Die laatste trend – geen gezellig-
heid - is tot stilstand gekomen. ,,We 
krijgen alleen maar te horen dat de 
oude gezelligheid weer terugkomt en 
dat we het als bestuur aardig doen.”

Over het hanteren van de spelre-
gels is wedstrijdleider Beentjes stel-
lig. ,,We spelen natuurlijk wel wed-
strijdbridge en daarvoor gelden de 
regels van de NBB (Nederlandse 

bridgebond, WV). Wel hebben we 
dit seizoen wat aanpassingen gedaan. 
We spelen nu nog in één lijn, zodat er 
geen promotie en degradatie is.”

Het bestuur wil weten wat er on-
der de leden leeft en heeft een en-
quête uitgezet. Steenbergh: ,,Daarop 
is al een flink aantal reacties ontvan-
gen. Binnenkort gaan we de res-
pons bekijken en dan komen we voor 
de vergadering  van 16 november 
met de resultaten en een voorstel. De 
alv moet dan de knoop doorhakken.”

Dat zal, gelet op de keuzemogelijk-
heden, wel tot een levendige besluit-
vorming leiden. Er zijn drie opties: 
doorgaan, overstap van de dinsdag-
avond naar een middag (bijvoorbeeld 
op vrijdag) óf stoppen. ,,Bij keuze 
een én twee hebben we nieuwe leden 
nodig”, stelt Tjaden. Steenbergh: 

,,Volgens onze statuten is een twee 
derde meerderheid nodig om tot be-
sluitvorming te komen.”

Gebleken is ook dat een aantal 
mensen nu thuis bridget en niet op 
een club wil spelen. ,,Dat is jammer”, 
vindt Tjaden. ,,Op een club word je 
uitgedaagd. Dat houd je wel 
scherp. Bovendien heb je een ver-
plichting ten opzichte van je part-
ner en je medeleden om wekelijks 
naar de clubavond te komen. Daar-
door zeg je minder snel af.”

Het bestuur hoopt dat belangstel-
lenden – ook beginners – een keer 
langskomen op de wedstrijdlocatie, 
Dorpshuis De Avezaathen in 
Kerk-Avezaath. Daar wordt iedere 
dinsdag vanaf 19.30 uur gespeeld. 
Beentjes: ,,Zelf bridge ik al 45 
jaar. Het verveelt eigenlijk nooit.”

Het ledental van BC 
VOG-De Linge is sinds 
de fusie in 2017 flink 
gedaald. Nu bridgen er 
35 leden, terwijl dat er bij 
het samengaan nog 90 
waren.

 e Marga Beentjes, Pim Steenbergh en Kees Tjaden vormen het bestuur van VOG-De Linge. FOTO RAPHAËL DRENT

l 
We krijgen alleen maar 
te horen dat de oude 
gezelligheid weer 
terugkomt
 – Kees Tjaden

 c Ledenaantal BC VOG-De Linge is na fusie gedaald van 90 naar 35

RUGBY

Man of the match heet Willemijn: ‘Van 
haar gaan we zeker nog horen bij Oranje’ 
De rugbyers van Scrumboks 
boekten in de vierde klasse een 
relatief eenvoudige zege bij De 
Duuvels (77-0). Maar de beste 
speler op het veld luisterde naar 
de naam Willemijn en speelde bij 
de opponent uit Zevenaar.

Willemijn ter Avest (23), rugbyster 
van het nationale vrouwenteam, 
speelt tijdelijk bij de mannen van 
haar eigen club mee. De meeste Tie-
lenaren keken daar wel van op, maar 
de Tielse oud-international Richard 
van den Broek (38) niet. Als bonds-
coach van Jong Oranje en bij de Dutch 
Sevens Ladies had hij Ter Avest onder 

zijn hoede en hij wist dat ze op dit 
moment bij haar oude club speelde. 
,,Ik moet zeggen dat ik er vooraf niet 
zo bij had stilgestaan, maar dat kwam 
ook omdat ik in eerste instantie niet 
zou meegaan. ‘Shit, ze doet gewoon 
mee’, dacht ik.”

Van den Broek had zeker geen spijt 
dat hij ondanks een knieblessure wel 
meedeed. ,,Gaaf om Willemijn zo te 
zien. Niet omdat ze een vrouw is die 
bij de mannen meedoet, maar omdat 
ze gewoon een heel goede rugbyer is. 
Geweldig hoe ze in zo'n team functi-
oneert. Ze stelt een hoge standaard, 
voor zichzelf, maar ook voor haar 
teamgenoten die ze voortdurend op 

een positieve manier coacht. Wille-
mijn speelde fullback, dat is de laatste 
speler in de verdediging. Ze tackelde 
er vrolijk op los en maakte op die ma-
nier veel van onze breaks onschade-
lijk. Ze is zo snel en zó sterk, ook een 
man van 90 kilo gaat gewoon om.”

Zelfs Van den Broek ging een keer 
voor de bijl. ,,Ja, geweldig toch? Ze 
speelt met twee broers in dat team, 
dat vind ik ook leuk. Het is toch ook 
sociaal rugby, de vierde klasse. Bin-
nenkort gaat ze een tijd op reis, be-
greep ik. Maar we gaan zeker nog van 
haar horen bij het Nederlands team. 
Ze is nog jong en een fantastisch ta-
lent, echt een van de beste ooit.”

WIELRENNEN

De Kleijn na top-
tienresultaat in Italië 
alweer naar Frankrijk
Arvid de Kleijn (27) heeft alweer een 
top-tienklassering te pakken. De 
wielrenner uit Herveld sprintte in de 
105ste editie van Gran Piemonte (Ita-
lië) naar de achtste plaats. 

Naast winnaar Matthew Walls van 
BORA-hansgrohe moest De Kleijn 
onder meer landgenoot Olav Kooij 
van Team Jumba-Visma (derde) voor 
zich dulden. Wel bleef hij onder an-
deren erkend sprintkanon Sonny 
Colbrelli voor, de winnaar van Pa-
rijs-Roubaix.

Zaterdag komt De Kleijn alweer in 
actie voor zijn ploeg Rally Cycling. In 
Frankrijk staat hij aan de start bij de 
Grand Prix du Morbihan.


